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L Planta de Biogàs

Sabem que un dels principals problemes dels ramaders són els fems 
en general, i sobre tot els purins. Les basses que se van proposar 
per part de Diputació fa uns anys no van funcionar. Natros dèiem 
en el programa electoral de ara fa quatre anys que, de moment, 
la millor solució era fer una bona utilització dels fems per a abonar 
les terres cultivades, i subvencionar part del transport. La situació 
econòmica no ha permès assignar dites subvencions. També dèiem 
que calia seguir en la recerca d’informació sobre noves propostes 
de tractaments de purins. 

Però tots ens vam il·lusionar amb una possible solució, ja que 
vàries empreses van vindre a les Coves (i a d’altres pobles també) 
amb pretensions de fer una planta de tractament de fems. L’equip 
de govern vam creure convenient fer una consulta popular, per a 
què tots els veïns pogueren expressar la seua opinió al respecte. 
Vam formar un equip de treball, format per grangers i Ajuntament, 
per a fer un seguiment del tema i es van visitar dos plantes, una en 
funcionament i una altra en obres. Entre tots vam elegir l’empresa 
més adequada i vam consensuar un contracte. 

Però Iberdrola li va demanar a l’empresa 2,5 milions d’euros per a 
fer la connexió de la llum. I ací es va parar, al menys temporalment, 
el projecte. L’empresa diu que esta quantitat sumada al cost de la 
planta fa que no siga viable econòmicament. Des de l’Ajuntament 
vam anar a la Conselleria d’Agricultura a buscar alguna subvenció 
o altres possibles solucions, però de moment no s’han trobat. Tot 
i això no és un tema tancat ni molt menys, i s’estan seguint fent 
gestions per a que puga tirar endavant un projecte tant necessari 
per a les Coves.


